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Antalet medlemmar har under året ökat med 1%. Nedan visas antalet 

medlemmar 2022-12-31 inom parentes visas antalet medlemmar 2021-12-31. 
 

Ordinarie medlemmar 188 (175) stycken 

Familjemedlemmar 12 (14) stycken 
Ungdomsmedlemmar 4 (6) stycken 

Sammanlagt stycken medlemmar 204 (195) stycken 

 

Under 2022 har klubbens aktiviteter återigen startats upp efter att de i flera år ställts in pga 

Coronaviruset. Prova-på dagar, medlemsmöten, kurser och tävlingar har anordnats under året 
och trots att deltagarantalen på tävlingarna har minskat har intresset för att aktivera sig och sin 

hund ökat efter de inställda åren.  
 

Flera av klubbens medlemmar har under året deltagit i olika evenemang och tävlingar som 

gått av stapeln. Nio protokollförda styrelsemöten har genomförts. Mötena har genomförts 
både digitalt och på klubben då smittoläget fortfarande är mycket varierande. Utöver 

styrelsemöten har vi haft ett budgetmöte och två medlemsmöten, förutom årsmötet, under 
året. På medlemsmötena rapporterade vi om styrelsens arbete samt om arbetet med den 

framtida inomhushallen. På mötena var det prova-på och uppvisning av freestyle och 

medlemmarna fick kolbulle med fläsk. Mötet avslutades med ett hundrace. 
 

Vi vill tacka alla våra medlemmar för det gångna året och ser fram emot ett nytt år fyllt 
av hundaktiviteter! Vi vill även tacka Inger Svahn för all hjälp genom åren, du kommer vara 

saknad. 

 

Vi planerar att: Utfall 

Medverka på diverse möten som kommunen 
anordnar. 

Genomfört 

 

Sedvanlig styrelsemiddag  Ej genomfört 

Medverka på möten och konferenser anordnade 
av distriktet.  

Genomfört 

Att vi ska komma så långt som möjligt med 
bygget av inomhushall. 

Genomfört 

Medlemsaktiviteter 

Funktionärsfest  Ej genomfört 

Torsdagsträning utan instruktör. Genomfört 

Medlemsmöten Genomfört 

Aktiviteter för medlemmar som både kan vara 
fysiska träffar eller digitala. Exempel kan vara 
olika utmaningar för att uppnå ett mål/pris. 

Genomfört 

 

 

 



 

 

Hallsektorn 
Vi planerar att: Utfall 

Vi ska jobba med Lider Duo Dalälven för 
bidrag från Jordbruksverket 

Genomfört 

Vi jobbar för att få bidrag från Kommunen. Genomfört 

Vi jobbar vidare på bidrag från Sparbanken Genomfört 

Vi ansöker om lån hos Sparbanken till det 
som återstår efter bidrag och egen insats 

Ej genomfört 

Söka sponsring hos företag Ej genomfört 

Hallen ska byggas Ej genomfört 

26/1 Möte med juryn för DUO 

31/1 Budgetmöte DUO 

3/2 Uppdaterade Offerter till DUO 

14/2 Möte gällande ansökan DUO 

7/3 Platsmöte GFBK DUO 

11/3 Ansökan inlämnad till DUO 

21/3 Ansökan godkänd av DUO´s styrelse och högprioriterad 

25/3 Ansökan inlämnad Leksand Sparbank på 962 660: - 

Under april månad hålls löpande möte mellan representanter från DUO med Gagnef kommun 

för att lösa anställningsfrågan gällande projektledning. Antingen ska kommunen stå för 

projektledarens anställning eller så ska GFBK stå för den. Denna punkt är viktig i 

ansökningen till Jordbruksverket och kan därmed inte skickas in förrän sakfrågan är löst. 

14/4 Intervju av Falukuriren 

25/5 Kommunen beviljade att låna oss 300 000: - till projektledning 

31/5 Möte med SKMA angående byte från stål till träkonstruktion. 

2/6 Avslag ansökan från Leksand Sparbank 

8/6 Intervju av Dalabygden 

13/6 Offert från SKMA klar. 

6/7 Korrigering i den digitala ansökningen till Jordbruksverket. 

7/7 Möte inomhusgruppen för att diskutera projektledarens start. 

13/7 Radiointervju av P4 Radio Dalarna 

28/9 Möte hos Leksand Sparbank för att se över förbättring i vår ansökan 

14/10 Arvsfonden ger ett förslag till Jordbruksverket för att enklare kunna särredovisa detta 

projekt. Att stommen i hallen ska bekostas av de 2,775 000: - som Arvsfonden beviljat och att 

resterande ska bekostas av Jordbruksverket / DUO 

17/10 Ansökan Leksand Sparbank 500 000: - inlämnad 



 

2/11 Ansökan fick avslag från Leksand Sparbank 

4/11 Jordbruksverket godkänner Arvsfondens förslag för enklare 

särredovisning. 

22/11 Ny skrivelse till Jordbruksverket efter önskemål. 

24/11 Nya offerter tas in efter önskemål från Jordbruksverket 

29/11 Finansieringsplan signeras. 

9/12 Finansieringsplan godkänns av Jordbruksverket. 

15/12 Ansökan till Jordbruksverket korrigerad efter önskemål. 

20/12 Fått positiv feedback av Jordbruksverket att ansökan börjar bli komplett. 

Stugsektorn 

Vi planerar att: Utfall 

Ha arbetsdagar/kvällar med städning, 

målning och annat småfix. 

Genomfört 

Göra diverse inköp till klubbstugan.  Genomfört 

Göra i ordning en rökruta.  

Ny skyltning till klubben. Ej genomfört 

Åtgärda vägen och parkeringen (ev grus på 

parkeringen) 

Genomfört 

Upprätta en gräsklipparlista. Genomfört 

Sätta upp hyllor i baracken. Genomfört 

Undersöker möjligheten att sätta upp fler 

strålkastare på befintliga stolpar. Vi behöver 

mer ljus på plan samt en utanför toaletten. 

Ett alternativ kan vara att byta nuvarande 

armaturer till mer energisnåla.  

Ej genomfört 

HUS-Hundägarutbildningssektorn 

Utbildade 2022:  

Monica Levisson – Allmänlydnadsinstruktör 

Karin Hammar – Allmänlydnadsinstruktör 

Maria Lööf - Allmänlydnadsinstruktör 

Under året har 3 NW-kurser, 2 valpkurser, 2 brukskurser, 1 specialsökskurs hållits på 

klubben. 

Vi planerar att: Utfall 

25/1 – 1/3 SBK Specialsök fortsättningskurs, 
6 tillfällen, 5 deltagare. Instruktör Tina 

Björnberg 

Genomfört 

9/2 – 16/3 Nose Work nybörjarkurs, 6 Genomfört 



 

tillfällen. Instruktör Maria Lööf 

Allmänlydnadskurs x 2 och valpkurs med 6 
tillfällen, när våra 3 blivande 
allmänlydnadsinstruktörer är färdigutbildade 
i vår. 

Ej genomfört 

Prova på bruks i vår. Instruktör Lena 
Andersson. 

Genomfört 

SBK Spår, nybörjarkurs i vår. Instruktör Lena 
Andersson 

Genomfört 

SBK Specialsök nybörjarkurs i vår. Instruktör 
Tina Björnberg 

Ej genomfört 

Nose Work fortsättningskurs i höst. 
Instruktör Maria Lööf 

Genomfört 

Utbilda 3 stycken allmänlydnadsinstruktörer Genomfört 

Lydnad/Brukssektorn 

Vi planer att: Utfall 

Officiella tävlingar 

Anordna tre dagar med officiella 
lydnadstävlingar.  

Lydnadstävling start – klass 3 14/5 

 

En kvällstävling 29/6 startklass 

 

Förmiddagstävling startklass-klass 1, 25/9. 

 

Eftermiddags tävling startklass-klass 1, 25/9. 

 

 

Genomfört.  

 

Genomfört 

 

Genomfört 

  

Genomfört  

Inofficiella tävlingar 

KM i lydnad och bruks Genomfört. Lyd. 4 st. Bruks 5 st. 

Träningstävling 1ggr/mån. Genomfört 

Övrigt 

Ansvara för söket då Dalarna arrangerar SM i 
Bruks 26–28 aug 2022 i Leksand. 

Genomfört 

 

Träningskvällar (torsdagar) med en 
träningsvärd och skott. 

Genomfört 

2 läger/kurs 2dagars. Ej genomfört 

Föreläsare Ej genomfört 

Föreläsning/kurs i stretch och massage. Ej genomfört 

Träningshelg för medlemmar 2–3 juli. Genomfört 



 

”Nyfiken på Brukset”-teoriträff i 
bruksgrenarna 

Genomfört 

Utbilda medlemmar för att få flera 
funktionärer och tävlingsledare i lydnad. 

Ej genomfört 

Sektorn har bestått av: 

Lena Andersson 

Emely Bössfall 

Linda Kvalöy Johansson 

Lars Svedgård 

Vi har under året haft fyra officiella tävlingar: 

Lydnadstävling startklass-Klass 3 den 14/5 

Startklass, 6 tävlande 

Klass 1, 3 tävlande 

Klass 2, 4 tävlande 

Klass 3, 1 tävlande 

Lydnadstävling kväll den 29/5 

Startklass, 8 tävlande 

Lydnadstävling startklass-Klass 1 den 25/9 

Förmiddagstävling 

Eftermiddagstävling 

Antal starter totalt: Startklass - 14 tävlande. Klass 1 - 15 tävlande 

Här hade vi även försäljning av kolbullar vilket var mycket uppskattat 

KM i lydnad genomfördes i samband med den officiella lydnadstävlingen den 14/5. Domare 

Stefan Ollars. 

Resultat: 

1 Anna Nicklasson 

2 Gunilla Gyllen 

3 Emma Isaksson 

4 Kristin Nilsson 

5 Ronja Levin 

KM i Bruks genomfördes den 3/7 i samband med träningshelgen. Domare var Elisabet 

Jacobsson. 

Resultat: 

1 Lena Andersson 

2 Linda Kvalöy Johansson 

3 Maja Bergman 



 

4 Emely Bössfall 

5 Lars Svedgård 

Någon söktävling hade vi inte i år eftersom GFBK var ansvariga för SM i Brukssök 2022. 

Det här tog mycket tid och människor i anspråk men så blev det också väldigt bra. Vi kan vara 

stolta över hur bra allt fungerade vilket också framförts från de tävlande, publik, domare och 

ledningen för SM organisationen. 

GFBK hade även hand om serveringen här där det bland annat serverades kolbullar vilket var 

mycket uppskattat. 

Det har även varit en teorikväll ”Nyfiken på Brukset” och som en uppföljning en kurs med tre 

tillfällen att få prova på bruks i grenarna: 

Spår 

Sök 

Rapport. 

Torsdagträningar har genomförts enligt plan. Även tävlingsträningar har genomförts. Flitigast 

att delta har vari Ronja Levin. Ett antal ekipage har även under året tävlat i både bruks och 

lydnad. 

Vi vill även tacka alla funktionärer som hjälpt till under året! 

Agilitysektorn 

Vi planerar att: Utfall 

Tävlingar 

Hemmatävling 30 o 31 juli klass 1–3 Genomfört 

4 Kvällstävlingar under hösten Genomfört 

Köpa in 

Höj- och sänkbar gunga Ej inköpt 
20 par tunnelsäckar (Jenny Damm) 5 par inköpta 
5 hopphinder Inköpt 

Övrigt 

Gemensamma träningskvällar Ej genomfört 
KM i september Ej genomfört 

Göra klippschema för agilityhagen Genomfört 

Sektorn har bestått av Lena Dyrsmeds (sammankallande) och flertalet har deltagit i 

planeringarna via messengergruppen 

Under året har vi haft 6 tävlingsdagar: 

30 juli off tävling med 716 starter 

31 juli off tävling med 692 starter 
22 augusti off kvällstävling med 96 starter 

23 augusti off kvällstävling med 106 starter 
7 september off kvällstävling med 54 starter 

8 september off kvällstävling med 81 starter 

Alla tävlingarna arrangerades på klubben   
 



 

Det har varit en del tävlingar i år i alla fall trots att corona härjat även i år och 

många hann ut och göra fina resultat på banorna! 
Dessa har lyckats med att ta meriter:  

Lace- Lena Dyrsmeds har tagit en pinne i hoppklass 2 efter att hon flyttats ner en klass. 

Min – Lena Dyrsmeds har tagit fem pinnar i hoppklass 2 och fått titel AGHD II. Hon är nu 
berättigad att tävla i hoppklass 3. 

Lyra – Lotta Åhlander har tagit 1 pinne i agilityklass 3 och ett agilitycertifikat. 
Spike – Lotta Åhlander har tagit 4 SM-pinnar i agility och 1 agilitycertifikat. Spike blev 

därmed SEAgCh 

Boogie – Anton Bodin har tagit en pinne i hoppklass 1 

Nero – Anton Bodin har tagit en pinne i hoppklass 1 

Ture – Linnéa Pedersen har tagit 2 pinnar i agilityklass 2  
Bingo – Catarina Nilsson har tagit 2 pinnar i hoppklass 1. Bingo har flyttats ner från klass 3 

till klass 1 

Stort grattis till allihop! 

Tack till alla som hjälpt till på tävlingarna i år!  

Nose Work och Specialsök 

Vi planerar att: Utfall 

6/1 Doftprov samtliga klasser i Mockfjärd, 
domare Maria Lööf 

Genomfört 

7/5 Gagnä-Flo-Nosen TSM NW1 på 

Strandbackens Folkpark, Dala-Floda. Domare 
Carina Berglund och Nina Andersson. 

inställt 

14/10 Dala-Nosen, TSM NW3, i 

Rättviksparken. Domare Lotta Bauer och 
Mats Hedlund. 

inställt 

15/10 Dala-Nosen, TSM NW2, i 
Rättviksparken. Domare Lotta Bauer och 
Marie Krigh. 

inställt 

16/10 Dala-Nosen, TSM NW1, i 
Rättviksparken. Domare Marie Krigh och 

Mats Hedlund. 

inställt 

Ytterligare 2 doftprov kommer att 
genomföras efter sommaren. Datum och 
plats meddelas senare.  

4 december anordnades doftprov med 
Maria Lööf som domare 

Inofficiella tävlingar och prov  

KM i Nose Work kommer att arrangeras, men 
datum är ännu ej fastlagt. 

Inställt 

  

16/4 SBK Specialsök inofficiellt prov, klass 1, i 

Gräv. Domare Michael Hedman. 

Inställt 

17/4 SBK Specialsök inofficiellt prov, klass 2, i 
Gräv. Domare Michael Hedman. 

Inställt 



 

I samband med ovanstående prov planeras 
också klubbens första KM i SBK Specialsök 
genomföras.  

Inställt 

Sektorn lades tillfälligt ner mellan mars - augusti. 

I september startades sektorn upp av Marie Bäcke Olsson, Monica Setterlund, Catarina 

Nilsson, Maria Lööf och Inger Svahn. Sektorn har haft 4 möten. 

Inger lämnade sektorn 25 november och Monica lämnade sektorn 11 december. 

Vi har haft en tävlingskurs med Helena Bohlin och Jocke Bohlin från H som i Hund i 22–23 
oktober. 8 ekipage deltog. 

Vi har haft en minikurs i doftprov 6 november med 14 ekipage. 

Vi har genomfört ett officiellt doftprov i samtliga klasser med totalt 30 ekipage: 

NW1: 24 ekipage varav 17 klarade doftprovet. 

NW2: 3 ekipage varav 1 klarade doftprovet 

NW3: 4 ekipage varav 4 klarade doftprovet 

Vi planerar att: Utfall 

Tävlingar:  
26–27 feb i Mockfjärds ridhus  Genomförd 

26–27 mars i Mockfjärds ridhus Genomförd 

6 juli kvällstävling  Genomförd 
11 juli kvällstävling  Genomförd 

2 kvällstävlingar i juli  Ej genomförda pga domarbrist 

20–21 augusti Annelis minnesrally  Genomförd 

Inköp:  
  

Övrigt:  
KM Ej genomfört 

Gemensamma träningskvällar Ej genomfört 

Kurs för Linda Jönsson, Skåne Ej genomfört 

Rallylydnadssektorn 

Sektorn har bestått av Jessica Hamrin (sammankallande) Lena Dyrsmeds 

De flesta diskussioner angående planering har skett via messenger 

Två kvällstävlingar och tre 2-dagars tävlingar har genomförts. Två av de tre helgtävlingarna 

hölls i Mockfjärds ridhus. Övriga tävlingar hölls på klubben.  

Tvådagarstävlingen i augusti som kallas Annelis Minnesrally utfördes för andra året i rad. En 

fin tradition som startade förra året och som vi vill hålla vid liv. 

26 februari      F+M 48 starter 

27 februari      N+A 56 starter 

26 mars      A+M 52 starter 
27 mars            N+F 62 starter 

6 juli     F 34 starter 
11 juli                A 34 starter 

20 augusti        F+M 107 starter 

21 augusti        N+A 56 starter 



 

KM ställdes in pga för få anmälda 

Vid torsdagsträningskvällarna som har varit under året har det funnits möjlighet 

att träna rallylydnad för de som varit intresserade. Tyvärr ställdes även i år träningshelgen 

med Linda Jönsson från Skåne in. 

Följande har tagit titlar under året: 

RLD N Focus – Ronja Levin 

RLD N Jomgarden’s Wilse – Ronja Levin  

RLD N Vilyans Wish You Love – Maria Johansson 

RLD F Little Rosebud´s Björn Ferry – Monika Setterlund 

RLD F Tillyhills Det Vill Jag Lova – Maja Bergman 

RLD F Vildhallonens Bedårande Blåbär – Gunilla Gyhlén 
RLD F Bizzness Asterix – Karin Hammar 

RLD A Wicani Roxanne – Maria Johansson 

Amazeme Twilight Grace – Lena Dyrsmeds har tagit ett certifikat. 

Stort grattis till många fina resultat! 

Ett stort tack till alla som varit med och hjälpt till på olika sätt vid de tävlingar som 

genomförts under året. Ni är ovärderliga! 

RUS mental 

Vi planerar att: Utfall 

Genomföra 4 MT och 6 MH. Datum finns på 
SBK tävling 

Utfört  

Göra i ordning banan och kolla över så allt 
fungerar 

utfört 

Att anordna 1 exteriörbeskrivning Utfört, 20 hundar deltog  

 RUS-exteriör 

Vi planerar att: Utfall 

Vi kommer att arrangera en officiell 
utställning ”Daladubbeln” den 28 augusti. 

Detta sker i samarbete med Nedansiljans BK 
och de arrangerar dagen före. Vi kommer att 
vara på Leksandsvallen i år i samband med 
bruks SM. 

Genomförd. 63 anmälda, fördelade på 17 
raser. 

Anordna en utställningsträning under året. Ej genomfört. 

Vi hade vår officiella utställning ”Daladubbeln”, den 28 augusti på Siljansvallen i 
Leksand. Det var 63 hundar anmälda. Fördelat på 17 raser.  
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Ledamot    Ledamot 
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____________________________  ______________________________ 

Ledamot   Suppleant 

 

Monica Setterlund 

 

____________________________ 

Suppleant 


